
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 8. 2. 2023 

 

Zahájení: provedl předseda školské rady p. Tomáš Čížek v 17:00  

Přítomní členové rady: 

• za zřizovatele – p. Tomáš Čížek, Ing. Petr Procházka, 

• za školu – Mgr. Marie Hrubá, Mgr. Martina Vaněčková, Mgr. Petra Šoffrová, 

• zástupci rodičů – Mgr. Libuše Fořtová, Mgr. Tereza Slámová, Mgr. Pavlína 

Liebnerová. 

Omluveni: pí. Marcela Pinkavová 

Hosté: Mgr. Miroslav Bělka (ředitel Základní školy Březnice)  

 

PROGRAM JEDNÁNÍ:  

I. Projednání inspekční zprávy. 

II. Informace o hospodaření v kalendářním roce 2022. 

III. Návrh rozpočtu účetní období 2023. 

IV. Plány oprav, investic a rekonstrukcí. 

V. Diskuse nad návrhy rodičů a členů rady- 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ   

I. Školská rada dle paragrafu 168 zákona č. 561/2004 Sb. projednala inspekční zprávu 

České školní inspekce.  

Ředitel školy seznámil členy školské rady s návrhy optimalizačních opatření.  

II. Školská rada byla seznámena s výsledy hospodaření za účetní období 2022. 

Organizace skončila s kladným hospodářským výsledkem, který bude použit 

v souladu s legislativou ve prospěch hlavní činnosti. 

III. Školská rada projednala návrh rozpočtu na účetní období 2023.  

Návrh rozpočtu vychází z analýzy hospodaření v přechozích letech, z plánů 

a záměrů i předpokladu cen a nákladů. 

IV. Školská rada byla ředitelem školy seznámena s probíhajícími úpravami obou 

tělocvičen, modernizací školního nábytku, mobiliáře a vybavení, přestavbami 

a modernizací v oblasti ICT, dokončením modernizace odborných učeben Ch a Inf 

a řešením havárií. Škola se zaměření na další zkvalitňování podmínek pro 

vzdělávání žáků a jejich pobyt ve škole, zajištění bezpečnosti, snížení 

nákladů   udržitelnost stávajícího provozu. 

Ředitel školy seznámil členy rady se záměrem nadále využívat kromě rozpočtu 

od zřizovatele materiálních a finančních prostředků z externích zdrojů – další 

využití evropských strukturálních fondů, regionálních donátorů a nadací. Ředitel 



školy však vyslovil přesvědčení, že veškeré zapojování školy do dotačních projektů 

MAP ORP Příbram, OPZ, OPVV, SŽP aj. však musí být účelné, efektivní 

a udržitelné a nemůže být na úkor zajištění hlavní činnosti školy a personálních 

podmínek organizace.  

V.    Zástupci zřizovatele a rodičů nevznesli návrhy týkající koncepčních záměrů školy. 

 

Školská rada ukončila jednání v 18:30. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala dne 8. 2. 2023             Mgr. Petra Šoffrová (člen školské rady) 

 


